
Protokoll fört vid styrelsemöte, Sölvesborgs brukshundsklubb Möte nr 3
Datum:2024-05-17
Tid: 17.00
Plats: Klubbstugan

Närvarande: Ordförande Frida Elofsson
Vice ordförande Johanna Hedlund
Sekreterare Rebecka Nielsen
Kassör Anton Karlström
Ledamot Maria Nordstedt
Ledamot Marita Jönsson
Ledamot Nellie Hansson
Ledamot Jenny Hedlund
Ledamot Gunilla Ståål
1:a suppleant Margareta Nilsson
2:a suppleant Marie Kinder Nilsson

Frånvarande:
Marie Kinder Nilsson
Nellie Hansson

§1 Mötets öppnande
Ordförande Frida Elofsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av justeringspersoner att jämte ordförande justera dagens protokoll
Marita Jönsson valdes att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.

§ 3 Röstberättigade
Samtliga röstberättigade

§ 4 Fastställande av dagordning.
Fastställs

§ 5 Föregående mötesprotokoll 2024-04-02 Avklarade: 1.3

1.3 Anläggning får i uppdrag att fixa skyltar till anläggningen. Avklarad

2.1 IT ger styrelsen i uppdrag att fundera över hur man vill att hemsidan ska vara utformad.
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§ 6 Inkommande post
Frida har fått mail med förfrågan angående gräsklippning, Frida svarar att vi försöker fixa gräsklippningen själva för att
hålla kostnaden nere.

§ 7 Utskickad post
Inget utskickat

§ 8 Sektorer och förtroendeposter
Inget behov i nuläget

§ 9 Rapporter

a. Ekonomi
Anton redogör för ekonomin.

3.1 Anton får i uppdrag att se över bredbandsavtal

3.2 Frida får i uppdrag att tillsätta en grupp som ska se över hallens för och nackdelar som medlemsmötet
beslutade

3.3 Styrelsen beslutar att ta bort första natten gratis på campingen

3.4 Styrelsen beslutar att avsluta Anna Strandberg och Sven hemmingssons kort och skapar nya till Jenny
Hedlund och Fia Olofsson

Diskussioner kring hallen, en grupp ska sättas ihop för att jobba med att se över om hallen ska vara kvar då den kostar
mycket pengar. Detta togs upp på medlemsmötet där styrelsen fick detta uppdrag.
Göra mer reklam för att få fler att bo på campingen.

b. Aktivitetssektor
Vårrace genomförs den 18/5

c. Anläggningssektor
Förslag på en anvisning på städlistan för att göra det tydligare för medlemmar vad som förväntas av varje enskild
person.
Via fritidskortet kan klubben arrangera aktiviteter för barn från 8 år som klubben kan få bidrag för.

3.5 Maria kollar upp projektansökan till dog parkour och sök banor.

d. Hundungdom
Genomförd agilitytävling den 11-12/5
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e. IT sektorn
IT rullar på bra.
Styrelsen önskar att hundungdom också skickar in aktiviteter till webmaster för att kunna lägga upp i kalendern.

f. Kökssektor
Jenny Hedlund tar över Anna Strandbergs uppdrag med inköp till köket.

g. Nose worksektor
Inofficiell tävling den 2/6
Ett doftprov planerat den 16/6
Nose work fest i höst med cup och föreläsning
Tävling 27/10

i. Rallylydnadssektor
Det har kommit igång med organiserade träningar
Inofficiell tävling i nybörjarklass 31/5 fortsättning/avancerad
Tävlingar den 22/9 samt 19/10
Officiella fredagstävlingar i höst fortsättning/avancerad den 4/10 dubbel nybörjarklass den 1/11 och dubbel mästarklass
den 21/11

j. Brukssektor
Spårtävlingar genomförda i vår.
Tävlingsledarutbildning i bruks pågår två från klubben deltar
Försöker komma igång med skotträning på tisdagar
Fler tävlingar i sök och spår i höst är ansökta

k. RUS
Ett MH 18/5 samt 14-15 september och 3/11

l. Tävlingssektor
Tävlingssektorn har haft ett första möte och pratat igenom hur sektorn ska jobba.

m. Tjänstehundssektor
Patrullhunds SM 13-15 september i Olofström

n. Utbildningssektor
Utbildning kontrollerar vad det kostar att ta hit en instruktör för att utbilda medlemmar till hoopersinstruktörer.

3



§10 Distriktsmöte
Distriktet höjer medlemsavgiften med 20kr
Det kommer att ansökas om SM i Blekinge 2026 och 2027.

3.6 Rebecka får i uppdrag att begära ut protokoll samt resultat och balansräkning och kriterier och statuter för SM
fonden 2018 , samt förteckning över beviljade uttag från sm fonden.

GDPR
Ingen information

VU-rapporter
Finns inga rapporter.

§ 13 Övriga frågor
Nästa styrelsemöte:17/6 18.30 samt 20/8 18:30 Margareta fixar fika.
Folkets hus dag i Bromölla där dom vill att klubben ska visa upp aktiviteter den 1/9 kl: 11-15

§ 14 Mötets avslutning
Frida Elofsson tackar för ett bra styrelsemöte och förklarar mötet avslutat.

Justeras

Ordförande Frida Elofsson Protokollsekreterare Rebecka Nielsen

Justeringsperson Marita Jönsson
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